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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mitől fél Miniszterelnök Úr?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

 

Bár Miniszterelnök Urat és Lázár Jánost korábbi kancelláriaminisztert is vitára hívta Márki-Zay
Péter közös ellenzéki miniszterelnök-jelölt, mindkét helyről elutasító választ kapott.

Úgy gondolom, aki közfeladatra jelentkezik, aki közfeladatot lát el, attól alapvetően elvárható, hogy
a választók felé való tiszteletből, a rájuk való odafigyelésből, az ő tájékoztatásuk céljából köteles
széleskörű, országos fórumon vitázni, beszélgetni, tájékoztatni a választópolgárokat, pontosan azért,
hogy tudják milyen értékrend szerint, milyen témákban képviselik őket.

A választópolgároknak joguk van megismerni a kampányvideókon, és propaganda megjelenéseken
túl a képviselő- és miniszterelnök jelölteket, hogy erre alapozva el  tudják dönteni hova adják a
szavazatukat,  kik  és  hogyan  fogják  képviselni  őket  nemzetközi,  országos,  vagy  éppen  helyi
témákban?

Joguk van eldönteni kiben legyen bizodalmuk, kire bízzák rá saját és gyermekeik sorsát.

 

Ezzel  kapcsolatban  kérdezem  Miniszterelnök  Urat,  hogy  mi  a  valós  oka,  hogy  nem  áll  ki
miniszterelnöki vitára, hogy nem áll ki a magyar emberek elé?

 

Ezenkívül  szeretném megkérdezni,  hogy központi  utasításba  adta-e,  hogy a  többi  kormánypárti
képviselőjelölt  sem  állhat  ki  vitára?  Milyen  belső  megállapodás  született  erről  a  Fidesz



 
vezetőségében?

Tulajdonképpen  mi  az  oka,  hogy  nem  tekintik  a  választópolgárokat  elég  nagykorúnak,  elég
értelmesnek arra, hogy partnerként tekintsenek rájuk?

Nem érdemlik meg az emberek, hogy egy nyílt vita is segíthesse őket abban, hogy hova, kinek
adják a szavazatukat? Vagy esetleg az lehet az oka, hogy fél  az esetleges vereségtől,  kudarctól,
népszerűsége csökkenésétől?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2022. 02. 08.
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